
Uchwała Nr 8/XXXVII/2010 
Rady Gminy w Boronowie 

z dnia 02 lutego 2010 r. 
 
 

w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Sportu               
i Turystyki w 2009 roku. 
 
 

Na podstawie art. 21 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U.      
z  2001 r. Nr 142, poz. 1591 z późn. zm.) oraz w związku z § 87 załącznika nr 1 do uchwały               
Nr 34/XIX/2008 Rady Gminy w Boronowie z dnia 15 maja 2008 roku w sprawie zmiany Statutu Gminy 
Boronów, Rada Gminy w Boronowie uchwala, co następuje: 

 
 

§ 1 
 

Zatwierdza się sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki w 2009 roku, 
stanowiące załącznik Nr 1 do niniejszej uchwały. 
 

§ 2 
 

Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Boronów. 
 

§ 3 
 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
 

 
 
  
  Przewodniczący 
                                                                                              Rady Gminy w Boronowie 
 /-Roman Czornik-/ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                                  



                                                                                           Załącznik Nr 1 
                                                                                                                   do uchwały Nr 8/XXXVII/2010 
                                                                                                                    Rady Gminy w Boronowie 

                                                                                                         z dnia 02 lutego 2010r. 
 

SPRAWOZDANIE 
z  prac 

Komisji Oświaty Kultury Sportu i Turystyki 
w 2009 roku 

 
 Komisja Oświaty Kultury Sportu i Turystyki pracowała w składzie: 

- Paweł Sukiennik – przewodniczący komisji 
- Gabriela Świerc  -  z-ca  przewodniczącego komisji 
- Marian Ślęzok    -  członek 

Obradowała na  4- posiedzeniach tj. 
- 24 marzec 2009r. – wspólne posiedzenie komisji Rady 
- 29 maj  2009r.  
- 14 wrzesień 2009r. 
- 15 grudzień  2009r. – wspólne posiedzenie komisji Rady 

gdzie obecność poszczególnych członków przedstawiała się następująco : 
- Paweł Sukiennik  -  4 posiedzenia 
- Gabriela Świerc   -  4 posiedzenia 
- Marian Ślęzok      -  4 posiedzenia 

 
Tematyka spraw poruszanych na posiedzeniach wg. kolejności: 
- Na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy przedyskutowano i oceniono pozytywnie 
wykonanie budżetu Gminy za rok 2008 , gdzie po dodatkowych objaśnieniach ze strony Pani Skarbnik 
Komisja opowiedziała się za przyjęciem w/w sprawozdania.  
- Odpowiadając na pismo Rodziców dzieci pięcioletnich - po głębokiej analizie treści w/w pisma , 
przeprowadzonymi rozmowami z jego autorami oraz konfrontacją pomiędzy rodzicami , 
wychowawczynią i Dyr. ZPO, Komisja nie mając konkretnych nie budzących wątpliwości dowodów 
potwierdzających zawarte w nim zarzuty, większością  poparła słuszność decyzji Dyr. ZPO o dalszym 
pozostawieniu wychowawczyni w  tej grupie dzieci. 
- Pozytywnie oceniono funkcjonowanie placówki przedszkola. Komisja zapoznała się ze 
sprawozdaniami z pracy dydaktyczno – wychowawczej poszczególnych grup dzieci tj. grupy dzieci 3-4 
letnich, grupy 5-latków, oraz klasy „0” gdzie wyraziła zadowolenie z jej wyników .  
- Dokonano wysokiej oceny funkcjonowania Gminnego Ośrodka Kultury, w tym Biblioteki Gminnej, kół 
zainteresowań (Plastycznego, Studia Teatralnego, Studia Piosenki) oraz orkiestry dętej. Zapoznano 
się z problemami czytelnictwa w naszej gminie - przedstawionymi przez Kierownika Biblioteki.  Po 
zapoznaniu się ze szczegółami związanymi z organizacją tegorocznych Dożynek Gminnych, Komisja 
z zadowoleniem oceniła wysoki poziom artystyczny i organizacyjny tej uroczystości Gminnej.  
Omawiano przyszłą adaptację pomieszczeń w GOK po opuszczającym go Ośrodku Zdrowia.  
Analizując potrzeby GOK Komisja sformułowała wnioski które skierowała do Komisji Budżetu i 
Finansów Rady Gminy. 
- Na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy zajęto się analizą projektu budżetu na rok 
2010 . 
- Podsumowując prace komisja opracowała Plan Pracy i założenia jakimi będzie się zajmowała w roku 
2010. 
-Wszyscy członkowie Komisji podkreślili jednoznacznie , że podczas obrad oraz podejmowanych 
decyzjach kierowano się obiektywizmem i dobrem gminy. - Komisja stwierdziła również że 
posiedzenia choć nie pokrywały się z planem pracy Komisji , to dotyczyły spraw naprawdę istotnych i 
koniecznych do rozpatrzenia. 
                                                                                            
                                                                                                 
                                                                                                       Przewodniczący Komisji 
                                                                                                            Paweł Sukiennik 
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